
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde hos næstformanden 

den 20. juli 2019 

 
Til stede: Ove, Bent, Marianne, Morten og Steffen. 
 

Ad. 1. Siden sidste møde 
Loggen siden sidste blev gennemgået. 
  
Ad. 2. Regnskabet. 
Omkostningen gennemgået i forhold til budget. Årets samlede omkostninger forventes i niveau med 

budget.  

  
Ad. 3. Vedligeholdelse af grønne områder 
Vedrørende renovering af Fruekildevej er der enkelte steder, som skal rettes til. De enkelte 
grundejere kontaktes. 
 
Der plantes Aronia, hvor fællesarealer støder op til Fruekildevej. Tilbud indhentes, der forventes et 
forbrug på 3 planter pr. løbende meter. 
 
Planlægning af beskæring mellem Mosedalen og Aalborgvej forventes at ske inden 
generalforsamling i 2020.  
 
På årets markvandring, hvor bestyrelsen er forpligtet til at efterse, om vedtægternes § 9 overholdes, 
er der fundet enkelte uregelmæssigheder, som skal udbed res. Berørte grundejere vil blive 
kontaktet. 
 
Ansøgning om EU-tilskud på vore fællesarealer i samarbejde med Monikas Økologiske selskab. Vi har 
intet hørt fra Landbrugsstyrelsen endnu. Der følges op. 
 
Ad. 4. Vedligeholdelse af veje. 
Intet at bemærke 
 
Ad. 5. Indkomne forslag. 
Der er ikke indleveret forslag fra hverken bestyrelse eller medlemmer. 
 
Ad. 6. Eventuelt. 
Intet at bemærke 
 

 

Referat: Steffen. 


